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PROTOKÓŁ  Nr 40/17 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Suwałki 

w dniu 12 grudnia 2017 r. 

 

Posiedzenie trwało od godz. 900 do 1100  w sali Urzędu Gminy Suwałki, przy ul. Świerkowej 

45. 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Jolanta Sztermer 

2. Piotr Taraszkiewicz 

3. Janusz Bałtrukanis 

4. Mariusz Waldemar Józefowicz 

5. Iwona Teresa Czerniawska 

Ponadto udział wzięli: Danuta Bućko – Skarbnik Gminy,  Zbigniew Mackiewicz – Sekretarz 

Gminy, Irena Walendzewicz – Kierownik Gminnego Zespołu Ekonomiczno-

Administracyjnego Szkół, Beata Skrocka – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Suwałkach. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

udzielonych z budżetu Gminy Suwałki dla prowadzonych na terenie Gminy Suwałki 

publicznych i niepublicznych jednostek oświatowych przez podmioty inne niż jednostka 

samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania  

i wykorzystywania. 

4. Zapoznanie z projektem uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXVI/303/17 Rady 

Gminy Suwałki z dnia 23 października 2017 r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Poddubówku w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową  w Poddubówku. 

5. Sprawy bieżące, analiza materiałów na sesję. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Jolanta Sztermer – Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie Komisji. Powitała 

zebranych i stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczy 100% ustawowego składu Komisji, 

podejmowane opinie, wnioski są prawomocne. 

 

Ad. 2 

Do protokołu Nr 39/17 ze wspólnego posiedzenia Komisji z dnia 12 grudnia 2017 r. nie 

wniesiono uwag, wobec czego został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

Irena Walendzewicz – Kierownik GZEAS omówiła projekt uchwały sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji udzielonych z budżetu Gminy Suwałki dla prowadzonych na 

terenie Gminy Suwałki publicznych i niepublicznych jednostek oświatowych przez podmioty 

inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania  i wykorzystywania. 
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Komisja nie wniosła uwag. 

 

Ad. 4 

Irena Walendzewicz – Kierownik GZEAS zapoznała z projektem uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały Nr XXXVI/303/17 Rady Gminy Suwałki z dnia 23 października 2017 r. w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej                                              

w Poddubówku w ośmioletnią Szkołę Podstawową  w Poddubówku. 

Komisja nie wniosła uwag do w/w projektu uchwały. 

 

Ad. 5 

- Danuta Bućko – Skarbnik Gminy omówiła propozycje zmian do projektu budżetu Gminy  

Suwałki  i Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2018. 

  Radny Piotr Taraszkiewicz złożył wniosek aby zamiast dofinansowywać mieszkańców gminy 

w 2018 r. do wymiany pieców, udzielić dofinasowania do budowy sieci gazociągowej, co 

umożliwi  w przyszłości podłączenie mieszkańców i ogrzewanie domów gazem. 

Zbigniew Mackiewicz – Sekretarz Gminy odniósł się do wniosku radnego i poinformował, że 

gazociąg jeżeli będzie, to będzie rozprowadzany przez spółkę a spółkę samorząd nie może 

dofinansowywać. 

 

- Danuta Bućko - Skarbnik Gminy  omówiła zmiany  do budżecie Gminy Suwałki na 2017 rok. 

  Komisja nie wniosła uwag.  

 

- Beata Skrocka – Kierownik GOPS w Suwałkach omówiła propozycję wprowadzenia Gminnej 

Karty Dużej Rodziny, która  przewiduje dofinasowanie do biletów na basen.  

Komisja nie wniosła uwag. 

 

- Komisja zapoznała się z pismem Wicemarszałka Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej Stanisława 

Tyszki z dnia 27 listopada 2017 r. dot. planowanych zmian wyborczych w 2018 roku. 

 

Ad. 6 

Jolanta Sztermer - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej podziękowała zebranym za udział, po 

czym zakończyła posiedzenie. 

 

Protokołował:        Przewodniczący Komisji:  

…………………………….                                                 ……………………………….. 

 


